



*Province de Québec  
Village de Senneville*

**AVIS PUBLIC**

**INFORMATION  
SUR LE PROJET DE CONSTRUCTION  
DU NOUVEL HÔTEL DE VILLE**

Le conseil de la Municipalité du village de Senneville informe tous ses citoyens que lors de sa prochaine séance ordinaire, il fera le point et en collaboration avec les architectes, fournira les détails sur le projet de construction du nouvel hôtel de ville.

Toute personne intéressée est invitée à assister à cette séance qui sera tenue le 22 février prochain (2016) à 19h30 au centre communautaire George McLeish, au 20 avenue Morningside.

Senneville, le 4 février 2016.

**PUBLIC NOTICE**

**INFORMATION  
ON THE NEW TOWN HALL  
CONSTRUCTION PROJECT**

The council of the Municipality of the village of Senneville wishes to inform its citizens that at its next regular council sitting, it will give an update and in collaboration with the architects, more details on the construction project of the new Town Hall.

All interested persons are invited to attend this council meeting to be held February 22<sup>nd</sup>, 2016 at 7:30 p.m. at the George McLeish Community Centre, 20 Morningside Avenue.

Senneville, February 4<sup>th</sup>, 2016.

Joanne Bouclin  
Greffière / Town Clerk